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Zápis z jednání kolegia děkana FŽP ze dne 25. 3. 2025 
 
Přítomni:  doc. Kuráň, Mgr. Černý, prof. Hejcman, Dr. Holcová, prof. Janoš, doc. Krystyník, Mgr. Novák, 

doc. Orava, Dr. Popelka, doc. Trögl 
 
 
Informace a kontrola plnění úkolů z předešlých jednání KolR 
1. Příprava rozpočtu UJEP pro rok 2025 
Ing. Nergl podal informace k návrhu rozpočtu UJEP pro rok 2025: 
- Rozdělení je vázáno schválenými pravidly z roku 2021 (fixace k 31. 10. 2020) a roku 2023 (pravidlo krácení 

u součásti, která dva roky po sobě klesne s počtem studentů o 10 % pod limit – dotkne se FŽP, K podle 
rozpočtových pravidel; 

- Nárůst rozpočtu ve všech ukazatelích (vyjma TA15), 100% navýšení FUČ, z výzvy pro nelékařské zdravotní 
fakulty (podpora za přijaté studenty, kteří budou vykázáni do SIMS) může FZS dosáhnout na dalších 20 mil. 
korun (FZS již jsou rozpočtovány, přestože si musí fakulta ještě do výzvy podat žádost); 

- Ukazatel R – z důvodu opatrnosti a motivace rozepsáno zatím pouze 50 %, zbytek ponechán k 31. 10. 2025; 
- Rektorát – 5% navýšení; 
- VK UJEP – nejproblematičtější oblasti: úhrada EIZ a extrémně nízké mzdy; dojde k trvalému vyčlenění EIZ 

z rozpočtu VK UJEP před závorku (pro rok 2025 ve výši 4,752 mil. Kč); 
- CI – neproblematičtější oblasti: mandatorní výdaje (nová spisová služba, smlouvy na GW...) a mzdové 

prostředky, které jsou od 1. 2. 2025 v souladu s VMP; 
- SKM – plně v režimu doplňkové činnosti (kompletní obsazenost), provoz Menzy UJEP kopíruje skutečné 

náklady; 
- Vyčleněné prostředky před závorku: 
- Kampus UJEP – navýšení financí za účelem zajištění péče o zeleň, prořezávky, náhradní výstavby apod.;  
- Auly – na soubor oprav vyčleněna částka 5,2 mil. Kč; 
- Příspěvek na tělocvičny – stálá podpora ve výši 300 tis. Kč pro zajištění bezplatného sportování 

zaměstnancům UJEP;  
- RpVH – částka 700 tis. Kč (rok 2024) snížena na 500 tis. Kč; 
- Podpora umělecké činnosti – navrženo snížení o 200 tis. Kč oproti roku 2024; 
- Rozpočtové rezervy – pro „ostatní“ výdaje ve výši 3 mil. korun, na krytí rizik OP ST ve výši 2 mil. korun; 
- Podpora pedagogických SP – 80 % loňské podpory (předpokládáme, že bude výzva vydána); 
- Nerozdělený zůstatek příspěvku z roku 2024 – bude rozdělen fakultám podle podílu na Ukazateli A roku 2025 

a převeden do FPP fakult; 
- Příděl z neveřejných zdrojů – podpora plesu, Studentského Majáles + nově 200 tis. Kč pro sportovní hokejový 

klub UJEP.   
Doc. Koutský doporučil, aby nárůst rozpočtu univerzity v roce 2025 byl na fakultách využit na investice 
do zaměstnanců UJEP a do mzdové politiky.  
Byla vedena diskuse o rozdělení DKRVO. Dne 2. 4. 2025 dojde na kolegiu rektora k finální volbě metodiky pro 
rozdělení rozpočtu DKRVO v roce 2025. Dříve avizovaný termín dne 25. 3. 2025 pro projednávání fakultních 
návrhů rozpočtů bude přesunut na 8. 4. 2025. 

 
2. Hospodaření UJEP za rok 2024 
Ing. Nergl prezentoval výsledek hospodaření UJEP za rok 2024. Hospodářský výsledek z doplňkové činnosti 
ve výši 10,4 mil. korun bude rozdělen do fondů fakult po schválení VZH MŠMT. 

 
3. Různé 
Doc. Koutský  
- seznámil děkany s Dodatkem č. 2 k příkazu kvestora č. 2/2023 Ke stanovení doplňkových (režijních) nákladů 

u projektů řešených na UJEP. Uvedené dokumenty jsou k dispozici v IMIS – Dokumenty. 
- informoval, že UJEP, jako povinný subjekt, obdržela žádosti podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném 

přístupu k informacím, o poskytnutí informací stran mzdy a odměn členů kolegia rektora za období 11–12/2023 
a 1–12/2024. Seznámil s formou, jakou byly žádosti vypořádány. 

 
Dr. Chvátalová: 
- sdělila, že v souvislosti s novelou zákona poskytla proděkanům pro studium informace k aktuálnímu znění 

zákona účinnému v období 1. 3.–30. 6. 2025 (verze 41), budoucímu znění účinnému v období 1. 7.– 31. 8. 2025 
(verze 42) a budoucímu znění účinnému v období od 1. 9. 2025 (verze 43) a související materiály:  
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- soupis vybraných změn, zejména s dopadem na oblast studia, akreditací či kvalitu 
- soupis přechodných ustanovení k účinnosti jednotlivých změn, 
- návrh vyhlášky MŠMT o rámci kvalifikací vysokoškolského vzdělávání, 
- aktuální znění metodiky doktorského příjmu, 
- aktuální čerpání „doktorských“ stipendií v rámci ukazatele C, 
- pokyny k aktualizaci šablon pro vydávání rozhodnutí v rámci přijímacího řízení a v řízení o právech 

a povinností studentů, 
- soupis údajů, které v návaznosti na novelu přebíráme do systému STAG ze státního registru obyvatel 

(ROB); k napojení IS/STAG na ROB došlo 10. 3. 2025; 
- připomněla, že v souvislosti s novelou zákona bude k 30. 6. 2025 ukončena činnost Národního akreditačního 

úřadu pro vysoké školství (NAÚ) a nově jej nahradí Národní akreditační úřad pro terciární vzdělávání (NAÚTV). 
Poslední zasedání Rady NAÚ proběhne 12. 6. 2025. 
    

Doc. Slavík 
- informoval, že jsou finalizovány podklady pro hodnocení MEP, obdržel z fakult hodnotící zprávy, které budou 

následně překládány; v polovině dubna bude zahájena příprava vlastní návštěvy panelistů MEP na UJEP; 
- sdělil, že dne 1. 9. 2025 bude zahájen provoz Studentské akademie UJEP, ředitelkou bude prof. Michaela 

Hrubá. 
 
Doc. Balej  
- Podal informace k projektům ESIF: 
● OP JAK realizované: 

- RODOS, 
- Podpora učitelů, 
- Špičkový výzkum – 2 projekty PřF, 
- Výzkumné infrastruktury, 
- MATBIOMED, ESURET, MEDITECH, 
- Trojvýzva: ESF projekt a 2x ERDF projekt, 
- IDZ ÚK; 

● OP JAK připravované / v hodnocení / před podpisem právního aktu: 
- SHUV – partnerský – PřF (Dr. Hruška), FF (doc. Novotný) a PF (dr. Makovský), 
- MES ITI – DIGITECH,  
- MES – projekt PřF (dr. Šimek) (Právní akt nebude ze strany MŠMT vydán z toho důvodu, že se partner 

Zentiva (skupina jako celek) během procesu hodnocení stal tzv. podnikem v obtížích, a není tak schopen 
doložit plnění podmínek způsobilosti partnera projektu), 

- Výzva Výzkumné prostředí – v hodnocení žádost PROGRES (doc. Slavík), 
- Výzva Návraty – z důvodu nedostatečné poptávky ve vztahu k podmínkám a požadavkům výzvy nebude 

projekt podáván, 
- výzva Občanské vzdělávání a výchova k demokracii – koordinace (FF, dr. Bláha, dále FZS, PF, příp. 

další) (1 projekt za UJEP); 

● OP ST strategické (obecně složitá situace se SFŽP a s charakterem projektů): 
-  RUR – schůzka na SFŽP – překryvy k projektům, komunikuje se forma vykazování pracovněprávních 

vztahů,   
- GET – projekt v realizaci, podpis právního aktu nastal během jednání, 
- Green Mine (rekultivace prostoru lomu ČSA, Seven Inntech, partneři: VÚHU, ČZU, další) – projekt 

v realizaci s právním aktem, 
- Synergys (geotermální vrty Litoměřice, Univerzita Karlova) – projekt v realizaci před podpisem právního 

aktu, 
- více informací ke strategickým projektům Ústeckého kraje (https://www.rskuk.cz/opst-strategicke-

projekty/), 
- více informací o aktuálních aktivitách v rámci projektu RUR (https://rur.ujep.cz/); 

● OP ST VaV výzva: 
- vyhlášení „velké výzvy“ – za UJEP projekt MATECH (PřF, FSE a FŽP), 
- vyhlášení „malé výzvy“ v 1. Q roku 2025, 
- předkolo hodnocení TA ČR – uzávěrka v SISTA 19. 3. 2025, 
- zjištěna poptávka z naší strany (avízo cca 20 projektových záměrů), 
- dále upozornil, že samotná kvalita podávaných projektových záměrů nám také spoluvytváří jméno UJEP, 

a vybídl děkanku a děkany, aby byli do určité míry kritičtí v podávání projektů z fakult; 

● NPO - NPO 3. 2. 1 – konec 31. 12. 2024, kontrola z MŠMT na projekt NPO 3.2.1. (A, B, C) – Ing. Suchá, 

https://www.rskuk.cz/opst-strategicke-projekty
https://www.rskuk.cz/opst-strategicke-projekty
https://rur.ujep.cz/
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 NPO 7.4 Podpora zelených dovedností FŽP, 
 (Ne)děláme z toho vědu – FŽP z MŽP. 

- Upozornil, že s nárůstem objemu finančních prostředků získaných z ESIF: 
- se zvyšuje i riziko tzv. dvojího financování jedné aktivity, věcného překryvu a vykázání stejných 

akcí/výstupů do více projektů. Projektové oddělení a projektoví manažeři se snaží tomuto zabránit, ale 
v první řadě je nutné, aby toto riziko vnímali jednotliví zaměstnanci, kteří aktivity realizují,  

- zvyšuje se počet zaměstnanců a je nutné toto vážit s ohledem na personální kapacity, udržitelnost aktivit 
po skončení realizace projektu, a také případně s ohledem na navazující programovací období, 

- z důvodu nálezu ze strany ŘO k projektu Rodos, týkajícího se veřejné zakázky na Rámcovou smlouvu 
pro dodávku SW licencí (MS Office, ADOBE, Corel) – dodavatel DATRON, je nutné, aby pracovníci OVZ, 
ve spolupráci s CI, znovu vysoutěžili rámcového dodavatele na běžný SW (MS, Adobe) – do doby 
dokončení nové veřejné zakázky nebude možné z dotačních zdrojů tyto SW objednávat – u již 
uplatněných výdajů lze očekávat sankci – vratku části dotace (výše odvodu zatím není známa – byla 
podána námitka), 

- z důvodu očekávaného překročení zákonného limitu pro právnickou osobu jako celek ve věci poptávání 
služeb ubytování a dopravy, se dle zákona připravují 2 veřejné zakázky (a to výběr rámcového 
dodavatele zprostředkovávajícího tuzemské i zahraniční ubytování a výběr rámcového dodavatele 
zprostředkovávajícího tuzemskou dopravu) – bude se týkat všech plnění napříč UJEP, jak z projektů, tak 
mimo projekty, 

- toto období je mimořádné a „OP ST2“ i „OP JAK2“ jsou s otazníkem. 
- Doc. Balej apeloval na uváženou přípravu a podávání projektů z hlediska personálního obsazení. Upozornil 

na negativní praxi častých personálních změn projektů. 
 
Doc. Raška  
- Termíny nadcházejících akcí: 

- Studentská vědecká konference (20. 3. 2025; gesce J. Slavík), 
- Sportovní den rektora (2. 4. 2025) – nejistý z důvodu uzavření tělocvičny, zvažováno omezení 

na venkovní akce, v případě konání nebude vyhlášeno rektorské volno, bude doporučeno uvolnit 
studující z výuky, pro aktivně se účastnící zaměstnance UJEP platí „jiné místo výkonu práce“, 

- Den kariéry (9. 4. 2025) – realizováno v rámci U21+, 
- Studentský Majáles (7. 5. 2025); 

- Nová mezinárodní memoranda o spolupráci:  
- PennState University – College of Education, Cortland University, Hochschule Zittau/Görlitz, v přípravě 

prodloužení TU Dresden; 
- Vyhlášení výzvy na malé projekty PPSŘ Internacionalizace (termín: 20. 3. 2025): 

- výzva zahrnuje program J. E. Purkyně Visiting Scholar (průběžný sběr žádostí), informace předána 
proděkanům a proděkankám; 

- Doplňující informace k programu Erasmus: 
- v reakci na dotazy k omezení počtu mobilit v programu – počty neomezuje OVV REK. O dotaci (tedy 

nepřímo i počty mobilit) UJEP každoročně žádá formou projektové žádosti národní agenturu. Jedná se 
tedy o vnější zdroj financování a UJEP závisí na poskytnutém grantu, který reflektuje disponibilní 
prostředky (na straně agentury) a dále výkon a naplňování indikátorů v předchozích letech (na straně 
UJEP). To je na UJEP ovlivněno mj. vysokým počtem rušených akademických mobilit (zápis z KR 
5. 6. 2024). OVV s výkyvy pracuje částečným dorovnáváním z jiných zdrojů (PPSŘ) a dále nastavením 
výběrových kritérií (zápis z KR 4. 9. 2024). Ve střednědobém výhledu je nutné zvažovat i jiné zdroje 
financování mobilit (viz příslušné odkazy na web v příloze k zápisu z KolR 5. 2. 2025). 

 
Ing. Nergl  
- informoval, že byla uzavřena Sportovní hala UJEP. Z Kloknerova ústavu ČVUT univerzita obdržela doporučení 

nadále halu neužívat a uzavřít ji až do doby, kdy statik opětovně posoudí nosnost dřevěných nosníků a vydá 
další rozhodnutí. 
 

Doc. Vostrý  
- informoval o projektu. 
 
Doc. Krystyník  
- Informoval, že: 

- doc. Josef Trögl byl jmenován do role ambasadora Evropského klimatického paktu, 
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- doc. Jiří Orava byl jmenován členem Advisory Board platformy SOLMATE – Udržitelné opětovné použití 
a recyklace fotovoltaických solárních panelů a EV baterií (https://www.solmate-project.eu/), 

- FŽP UJEP byla jako jediná vysoká škola z ČR zapsána na seznam 81 vybraných osob a institucí, které 
mají oprávnění k hodnocení nebezpečných vlastností odpadů; rozhodnutí vydalo MŽP a je zatím platné 
do 14. 2. 2028 (za FŽP jmenován Ing. Lank). 

 
Informace z jednání KolD FŽP 
1. Kariérní plány  
- V nadcházejícím období budou probíhat kariérní pohovory se zaměstnanci – vedoucí kateder se členy svých 

kateder, děkan fakulty pak s proděkany a vedoucími kateder. 
 

2. GINIS 
- V souvislosti se zavedením nové spisové služby GINIS bude pracovníkům, kteří se aktivně podílejí na jejím 

zavedení v rámci svých pracovních povinností, vyplacena odměna. 
 

3. Usnesení AS FŽP ze dne 18. 3. 2025  
- V návaznosti na vydané stanovisko AS fakulty je vedením fakulty aktuálně zpracováváno oficiální vyjádření 

k tomuto stanovisku. 
      

Mgr. Černý 
 Výroční zprava o hospodaření FŽP – zpracována a připravena ke schválení na příštím jednání AS. 
 Rozpočet fakulty – po rozdělení DKRVO na jednotlivé fakulty bude rozpočet připraven k odsouhlasení v AS. 

Mgr. Černý poděkoval proděkanům a VedK za přípravu. Konstatováno bylo, že oproti předchozímu roku je 
alokace prostředků nižší přibližně o 0,5 mil. Kč, a to z důvodu nedodržení podmínky vztahující se k počtu 
přijímaných studentů (pokles počtu 10 % ve srovnání s rokem 2017). V rámci diskuze k rozdělení DKRVO 
byly vzneseny výhrady k transparentnosti celého procesu. Bylo zmíněno, že jsou měněny dohodnutá pravidla 
rozdělování financí, což vyvolává nesouhlas některých fakult – zejména PřF, FŽP a FSE. Na základě těchto 
skutečností bylo rozhodnuto o odložení schvalování návrhu na mimořádné jednání KolR, které se uskuteční 
dne 2. 4. 2025. Doc. Slavík byl požádán o dodání kompletních podkladů k nastavení rozpočtu.  

 Seminář „Ochrany měkkých cílů“ – termín 2. 4. 2025. 
 Parkovaní kampus a CPTO – podány informace k nastavení podmínek parkování v Kampusu UJEP. 

Na jednoho zaměstnance může být registrována pouze jedna SPZ.   
 Byla podána informace o naplnění kapacity parkovacích míst vyhrazených pro fakultu v podzemních garážích 

budovy CPTO (k dispozici je 19 parkovacích míst, současně umožněn vjezd 33 osobám, denně je registrován 
vjezd cca 18–20 vozidel). V této souvislosti požádal tajemník členy KolD o návrhy na nastavení pravidel pro 
přidělování parkovacích míst, zejména s ohledem na to, komu bude umožněn či případně omezen vjezd do 
garáží. 

 Podán požadavek na vyjádření se k evidovaným mankům majetku – informace předány příslušným 
pracovníkům k vyjádření. 

 
prof. Hejcman 
 Podána informace k připravované česko-izraelské konferenci, která se uskuteční dne 21. 5. 2025 

v Parlamentu ČR. 
 Proběhla informační schůzka k plánovaným výjezdům pracovníků UJEP a Ariel University v Izraeli a k letním 

školám pro studenty. V současnosti se projednávají finanční možnosti a termíny realizace. 
 Podána informace o připravovaném projektu zaměřeném na diasporu a příjezd odborníků z Izraele, který 

souvisí s česko-izraelskou spoluprací v oblasti akademické mobility a výměny zkušeností. 
 

Dr. Holcová 
 Předána informace, že u vybraných EIZ zajištěných prostřednictvím Národního centra CzechElib mají autoři 

z UJEP možnost využít tzv. publikační bonusy pro vydávání článků v režimu Open Access. Problematika 
publikačních bonusů je zpracována na web VK UJEP: https://knihovna.ujep.cz/cs/publikacni-bonusy-v-ramci-
konsorcia-czechelib. Doc Orava doplnil možnost publikování bez poplatků v rámci nakladatelství Wiley. 

 
prof. Janoš 
 Informoval k plánovaným obhajobám. 
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doc. Krystyník 
 Informace k nástupu nové PR specialistky Mgr. Petry Musilové na odd. pro vnější vztahy, nástup od 1. 3. 2025. 
 Podány informace k vyhlášení malých PPSŘ projektů na výjezdové a příjezdové mobility. Na výjezdové 

mobility podány za FŽP 2 projekty. Příjezdové mobility mají plovoucí deadline do 31. 8. a budou 
vyhodnocovány dle odevzdání. Zaměstnanci byli informováni prostřednictvím emailu 3. 3. 2025. 

 Poděkoval všem zúčastněným podílejícím se na organizaci Dne recyklace na UJEP. Zvláštní poděkování 
patří dr. Kajánkové za zajištění odborného programu. 

 Dne 9. 4. 2025 bude pořádán celouniverzitní Den kariéry. Požádal pedagogy o připomenutí studentům v den 
konání akce a podporu jejich účasti na diskuzi s vystavujícími zaměstnavateli. 

 Podány informace k přípravě veletrhu Technodays v Chomutově 24. - 26. 4. 2025. VedKat požádání 
o nominaci akademických pracovníků a studentů (1+1/katedra/den) a o návrh aktivit, kterými chtějí své 
katedry prezentovat. Za FŽP bude popularizační přednáška, kterou přednese doc. Orava.  

 Podána informace, že FŽP bude účastníkem diskuze Roadshow HERO TO ZERO 9. 4. 2025 v diskuzním 
panelu zaměřeném na udržitelnost, dekarbonizaci a inovace. Za FŽP vystoupí doc. Krystyník. 

 
Mgr. Novák 
 Podány informace k průběhu pořizování investičního majetku v rámci projektu RUR. Aktuálně jsou 

realizována výběrová řízení. 
 Doc. Kuráň vznesl žádost o zpřístupnění audiovizuálního záznamu z jednání AS ze dne 18.  3.  2025 

s odůvodněním, že vzhledem k délce jednání není možné zpětně postihnout veškeré informace, které během 
jednání zazněly. Mgr. Novák uvedl, že na tomto jednání bylo senátem odhlasováno, že audiovizuální záznam 
bude pořízen výhradně pro účely pořízení zápisu, a není tedy možné jej využít k jiným účelům ani jej 
zpřístupnit. 

 
doc. Orava 
Podány následující informace: 
 Tento letní semestr naposledy učí prof. Otakar Söhnel. Prof. Söhnel se na FŽP zasadil o rozvoj oblasti 

fyzikální chemie, anorganické technologie a chemického inženýrství. Patří mu velké poděkování 
za práci, kterou pro FŽP vykonal.  

 FŽP UJEP zakladatelem Recyklačního klastru z.s. https://www.recyklacniklastr.cz/ (reprezentanti: 
prof. Janoš, Ing. Štojdl). 

 Dne 15. 3. 2025 proběhl na FŽP výjezdní seminář pro studenty účastnicí se chemické soutěže KSICHT 
(poděkování za organizaci: Dr. Bůžek). 

 UJEP je nově zapsána v systému Hodnocení nebezpečných vlastností odpadů MŽP (https://www.hnvo.cz/) 
jako jediná univerzita v ČR (VIP klub mezi 81 subjekty v ČR). Za UJEP je pověřenou osobou Ing. Lank. 

 Pokračují přípravné fáze stěhování pracoviště UniCRE do prostor CPTO. Pan děkan je pravidelně informován. 
 Doc. Orava – jmenován členem Advisory Board evropského projektu SOLMATE (www.solmate-project.eu) 

zabývající se recyklaci fotovoltaických článků a lithiových baterií. 
 Podán mezinárodní projekt EUROSTAR      (předkladatelé za UJEP: doc. Orava, Dr. Knaislová). Zahraniční 

partner Fraunhofer Institute for Ceramic Technologies and Systems IKTS, Drážďany, Německo.  
 Doc. Trögl propagoval FŽP formou TV vstupu v rámci ambasadora Evropského klimatického paktu. 
 Připravován standardní projekt GAČR (hlavní řešitel ÚACH, spoluřešitel FŽP – Dr. Bůžek). 
 V přípravě projekty ve výzvě OP ST (prof. Janoš, doc. Trögl, doc. Krystyník, Ing. Štojdl). 
 Králova výšina – instalováno unikátní      poloprovozní zařízení hybridního zvlákňování pro přípravu funkčních 

polymerních membrán ve spolupráci s firmou nanoSPACE Technology s.r.o. (odpovědná osoba: doc. Orava). 
 Dr. Vernerová – pravidelná spolupráce v rámci DČ s firmou Altium (troubleshooting u firemních zákazníků 

s instalovanými HPLC). 
 Zapojení KECHT do aktivit projektu RUR pokračuje bez problémů. 
 Prof. Kubal, Ing. Lank – v rámci DČ zahájena spolupráce se samosprávou v Ústeckém kraji. Úspěšně 

dokončena DČ posouzení „odstranění černé skládky“ pro město Lovosice. Pozitivní signál KECHT 
pro budoucí rozvoj spolupráce s obcemi.  

 16. 4. 2025 proběhne kontrola ze strany MŠMT na financování projektu NPO UJEP včetně přípravy části 
B EnviBio (za FŽP jsou přípravu podkladů odpovědní: Mgr. Černý, Bc. Kubatová a doc. Orava). 

 Student Ing. Dubovský navštívil v rámci teoretického kurzu "High-energy X-ray (synchrotron-based X-ray) 
analyses" synchrotronové zařízení SOLARIS (https://synchrotron.uj.edu.pl/en_GB/) v Polsku pod vedením 
garanta kurzu Dr. Krbala (UPCE). Inovativní přistup ze strany garanta kurzu a programu -- zajištění přístupu 
studentů na unikátní výzkumná pracoviště.  

 Ve dnech 8.-9. 4. 2025 bude FŽP hostit zasedání mezinárodního projektu Horizon Europe 
INERRANT(https://inerrant-batteries.eu/) 

https://www.recyklacniklastr.cz/
https://www.hnvo.cz/
http://www.solmate-project.eu/
https://synchrotron.uj.edu.pl/en_GB/
https://inerrant-batteries.eu/
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 Zbývají peníze na nákup knih pro výukové potřeby v rámci nového Bc programu „Udržitelnost obnovitelných 
zdrojů surovin“. Prosím o předání informace na katedry. Případné požadavky prosím zasílat na email Heleny 
Rausové (helena.rausova@ujep.cz), a to ideálně do 4. 4. 2025. 

 Informace k PhD programu „Environmental and Biomaterial Sciences“: 
 zatím dva reální zájemci o studium (z toho jeden absolvent TUD). 
 

Dr. Popelka 
 Podány informace k novele VŠ zákona a problematice stipendií – aktuální znění a další materiály zaslány 

Dr. Chvátalovou proděkanům pro studium – viz informace výše 
 k novele VŠ zákona proběhne seminář - 26. 3. 2025, zasedací místnost děkanátu, 
 účinnost novely nastává dnem její platnosti a bude se týkat studentů, kteří nastoupí do doktorského studia 

od podzimního semestru, 
 jedním z hlavních témat, kterému se novela věnuje, a kterému je pozornost věnována i v rámci UJEP, je 

nastavení systému stipendií pro doktorandy. Univerzita deklaruje vůli nadále poskytovat stipendia a zajistit 
doktorandům zaručený příjem, a to buď formou stipendia, mzdy, nebo jejich kombinací. V ideálním případě 
by mělo být možné již při plánování studijního místa zohlednit veškeré dostupné zdroje financování tak, 
aby celkový měsíční příjem studenta dosáhl stanovené minimální výše. V této souvislosti však stále 
zůstává několik nevyjasněných otázek. Například zda univerzita musí doktorandovi vyplácet stipendium 
i v případě, že má student zajištěn odpovídající příjem z jiných zdrojů (např. pracovního poměru 
na grantovém projektu).  

 Garantům studijních programů byla předána informace o možnosti změny formy státní závěrečné zkoušky 
(SZZ). Většina garantů se shodla na tom, že změna není nutná. U profesně zaměřeného studijního programu 
navrhl doc. Pacina úpravu formy státní zkoušky ve smyslu rozšířené obhajoby, která by měla podobu odborné 
rozpravy. Konstatováno bylo, že tento návrh je opodstatněný, jelikož program je profesně orientovaný, většina 
předmětů je zaměřena na aplikované dovednosti a tradiční zkoušení by zde nebylo přínosné. 

 Byl vznesen dotaz na tajemníka fakulty ohledně možnosti vyplácení odměn za kvantitu a kvalitu výuky mimo 
standardně stanovené období pro rozdělování odměn. Mgr. Černý uvedl, že vyplácení odměn v průběhu 
celého roku je možné, pokud se jedná o částky v řádu do cca 7 tis. Kč. V takovém případě nemají tyto odměny 
významný dopad na výši náhrad. 

 Podána informace, že navazující magisterské programy aktuálně nepřitahují dostatečný počet uchazečů, což 
potvrzuje i informace o relativně nízkých počtech přihlášek podaných do programu „Obnova krajiny“. Na rozdíl 
od bakalářského studia zde přihlášky obvykle nepřicházejí dodatečně. Zazněl podnět k zamyšlení se nad 
efektivnější propagací programů a způsoby, jak zvýšit jejich atraktivitu – například rozšířením nabídky 
o kombinovanou formu studia u technicky zaměřených programů. Mezi návrhy na zlepšení se objevila 
možnost oslovit regionální televizi a propojit Den otevřených dveří s Dnem kariéry, čímž by vznikla akce 
s širším dosahem pro uchazeče i partnery z praxe. 

 
doc. Trögl 
 Podal informace k blížícímu se hodnocení MEP. Požádal členy KolD a zejména pak VedK o kontrolu 

podkladů. 
 Podal požadavek na nominování tajemníka PhD SP „Landscape reclamation and Ecosystem Services“. 

Navržena byla Dr. Kyriánová. 
 

 
Diskuze: 
 Doc. Kuráň navrhnul, aby Mgr. Petra Musilová byla přizvána na jednání KolD. Členové KolD souhlasili. 

 
 
 

Termín dalšího jednání kolegia děkana: dne 8. 4. 2025 od 13:00 hod. 
 
Zapsala: Mgr. Diana Holcová, Ph.D. 
 
Schválil: doc. Dr. Ing. Pavel Kuráň, děkan FŽP UJEP v Ústí nad Labem dne 24. 2. 2025. 
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